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Abstract (en)
At a central site (20) sound messages which are to be inserted at a specified instant into a programme broadcast by a local broadcasting station
(30) are formulated, converted into digital form, stored, and transmitted in digital form using a digital network (40) between the central site and the
local broadcasting centre. In the latter, the messages are stored in digital form and then converted into analogue form and inserted at predetermined
instants into the locally broadcast programme. The invention is in particular applicable to the insertion of advertising or local information messages
into a general radio-broadcast programme which is retransmitted locally by a retransmitter. <IMAGE>

Abstract (fr)
En un site central (20), des messages sonores devant être insérés à un instant déterminé dans un programme diffusé par un centre de diffusion
local (30) sont élaborés, convertis sous forme numérique, stockés, et transmis sous forme numérique en utilisant un réseau numérique (40) entre le
site central et le centre de diffusion local. Dans ce dernier, les messages sont stockés sous forme numérique puis convertis sous forme analogique
et insérés aux instants prédéterminés dans le programme diffusé localement. L'invention est notamment applicable à l'insertion de messages de
publicité ou d'informations locales dans un programme général de radio-diffusion qui est retransmis localement par un ré-émetteur. <IMAGE>
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